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Zápisnica
z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach  

konaného dňa 28.10.2020

Čas konania: začiatok -  17.00 hod.
ukončenie -  19.30 hod.

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

K 1) Otvorenie

JUDr. Gabriel Bodnár, starosta obce, otvoril zasadnutie a privítal prítomných. Skonštatoval, 
že prítomných je 5 poslancov, neprítomní 4 poslanci -  V.Andraš, Ľ.Soltís, M .Serfelová, Juraj 
Balogh, OcZ je uznášania schopné.

K 2) Schválenie návrhu programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 
návrhovej komisie

JUDr. Gabriel Bodnár
- predložil návrh programu zasadnutia OcZ, požiadal prítomných o pripomienky 

k predloženému návrhu. Zo strany poslancov neboli predložené návrhy na zmenu programu. 
Hlasovanie za návrh programu zasadnutia:
za: 5 - D. Hudák, P. Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 4 - V.Andraš, Ľ.Soltís, M.Serfelová, J. Balogh 
OcZ schválilo program zasadnutia OcZ uvedený v pozvánke.

- navrhol zmenu programu zasadnutia -  doplnenie bodu 4. o Správu HKO č.7/2020 
z vykonanej kontroly
Hlasovanie za návrh na zmenu programu zasadnutia: 
za: 5 - D. Hudák, P.Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 4 - V.Andraš, Ľ.Soltís, M.Serfelová, J. Balogh 
OcZ schválilo doplnenie bodu 4. o Správu HKO č.772020 z vykonanej kontroly

- navrhol zapisovateľku: Anna Zacharová
overovateľov zápisnice: Daniel Hudák, PharmDr. Cyril Nemec 
Hlasovanie za návrh:
za: 5 - D. Hudák, P.Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 4 - V.Andraš, Ľ.Soltís, M.Serfelová, J. Balogh 
OcZ schválilo zapisovateľa a overovateľov zápisnice.

- predložil návrh na voľbu členov návrhovej komisie v zložení: Ing. František Lizák, Ing.
Peter Hutník
Hlasovanie za návrh:
za: 5 - D. Hudák, P.Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 4 - V.Andraš, Ľ.Soltís, M.Serfelová, J.Balogh 
OcZ zvolilo členov návrhovej komisie.
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K 3) Správa o kontrole plnenia uznesení OcZ, odpovede na interpelácie poslancov 
z predchádzajúcich zasadnutí OcZ

Ing. Angela Františková, hlavná kontrolórka obce, predložila Správu o kontrole plnenia 
uznesení č. 2020/5 prijatých na 10.zasadnutí OcZ a uznesení, ktoré boli v plnení 
z predchádzajúcich zasadnutí OcZ. V správe bolo skonštatované, že uznesenia č. 223/2020, 
č. 326/2017, č. 75/2019, č .169/2020, č .173/2020 sú v plnení. Ostatné uznesenia sú splnené. 
Materiál bol poslancom písomne doručený.
OcZ zobralo na vedomie Správu o kontrole prijatých uznesení.

JUDr. Gabriel Bodnár odpovedal na interpelácie poslancov, ktoré neboli zodpovedané 
priamo na predchádzajúcich zasadnutiach OcZ.
K interpeláciám poslancov:
Ing. Peter Hutník
- požiadal o pomoc pri oprave oplotenia futbalového ihriska 

Starosta -  oplotenie bude opravené do konca týždňa.
Marta Šerfelová
- navrhla vykonať osvetu v rámci odpadového hospodárstva, nakoľko sa p r i zberných 

nádobách nachádza rôzny odpad, aj ten ktorý by sa dal vyseparovať a v konečnom dôsledku 
na zlú separáciu dopláca obec
Starosta -  v prípade zistenia priestupcu budeme riešiť v zmysle platného VZN.
- pri cintoríne a tiež aj na cintoríne stádo kôz a oviec obžieralo kvetinovú a stromovú 
výsadbu
Starosta -  prostredníctvom členov miestnej občianskej poriadkovej hliadky zvýšime aktivitu 
monitorovania na cintoríne.

- je  potrebné stavebníkov na ul. Hviezdoslavovej upozorniť, že po prekopávke miestnej 
komunikácie je  potrebné túto uviesť do pôvodného stavu.
Starosta -  opravu zrealizuje obec na náklady stavebníkov.

Daniel Hudák
- bolo by vhodné vykonať orez stromov pri potoku okolo multifunkčného ihriska

Starosta - Slovenský vodohospodársky podnik a.s., ktorý je správcom toku zrealizuje 
bezpečnostný orez stromov.

PharmDr. Cyril Nemec
- upozornil na potrebu doplniť oplotenie na detskom ihrisku od potoka.

Starosta -  oplotenie detského ihriska je potrebné zahrnúť do rozpočtu obce na budúci rok. 
Ľubomír Šoltís
- požiadal o informáciu, či by sa mohla urobiť prípojka optického kábla aj do evanjelickej 

školy
Starosta -  prípojka optického kábla je  už zrealizovaná.

OcZ zobralo na vedomie odpovede starostu obce na interpelácie poslancov 
z predchádzajúcich zasadnutí OcZ.

K 4) Správa HKO č.6/2020 a č. 7/2020 z vykonaných kontrol

Ing. Angela Františková uviedla, že súlade s § 18 f  ods. (1) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov bol uznesením č. 214/2020 OcZ v Batizovciach na 
zasadnutí dňa 24.06.2020 schválený Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2020, na základe 
ktorého boli vykonané kontroly:
- Kontrola dodržiavania zákona č. 283/2002 Z.z. o cestovných náhradách v subjekte Obec 

Batizovce.



Cieľom kontroly bolo zistiť skutkový stav dodržiavania zákona o cestovných náhradách 
v znení neskorších predpisov, poskytovanie náhrad výdavkov a iných plnení pri pracovných 
cestách. Kontrolou neboli zistené nedostatky, odporúča vykonávanie základnej finančnej 
kontroly na cestovných príkazoch.

- Kontrola dodržiavania VZN č.3/2019 o čiastočných úhradách v školských zariadeniach -  
Materská škola.
Cieľ kontroly: preveriť dodržiavanie VZN o určení čiastočných úhrad v materskej škole. 
Preveriť úhrady príspevkov za pobyt dieťaťa v materskej škole na čiastočnú úhradu 
výdavkov materskej školy, preveriť úhrady príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov za 
poskytnutie stravy, preveriť úhradu príspevkov na režijné náklady.
Odporúčania:
1. Pri tvorbe nového VZN presnejšie špecifikovať podmienky odpustenia poplatku.
2. Zosúladiť evidenciu dochádzky /učiteľka/ s evidenciou poplatkov /ekonómka/.

OcZ zobralo Správu HKO č.6/2020 a Správu č. 7/2020 z vykonaných kontrol na vedomie.

K 5) MŠ Batizovce -  výchovno-vzdelávací proces, účelnosť, hospodárnosť a efektívnosť 
nakladania s finančnými prostriedkami a pod.

JUDr. Gabriel Bodnár uviedol, že na zasadnutie OcZ bola pozvaná riaditeľka MS, nakoľko 
na 10. zasadnutí OcZ bolo poslancami navrhnuté pozvať riaditeľku MŠ na zasadnutie 
obecného zastupiteľstva, aby bližšie zodpovedala na otázky poslancov a vyargumentovala 
problémy s financovaním v MŠ. Na zasadnutí sú prítomné za MŠ p. Hajková a p. Mornárová. 
Anna Hajková, ekonómka M Š , podala bližšiu informáciu k financovaniu MŠ, uviedla, že 
finančné prostriedky schválené v rozpočte na tento rok neboli postačujúce, chýbalo im cca 
30 000,-€. Urobili určité úsporné opatrenia, boli odobraté osobné príplatky zamestnancom, 
počas korona krízy boli upravené platy zamestnancom, niektorí zamestnanci boli 
práceneschopní. V súčasnosti sa táto situácia upravila, boli im poskytnuté zo strany štátu 
finančné prostriedky na Covid-19 a nepotrebujú riešiť úpravu VZN.
Daniel Hudák požiadal o bližšiu informáciu prečo nezabezpečuje MŠ pranie uterákov 
a posteľnej bielizne a zabezpečujú si to rodičia.
Valéria Mornárová, zástupkyňa riaditeľky, uviedla, že MŠ nemá vhodné podmienky ani 
priestory /práčovňa, sušenie prádla, žehlenie, personál/. Viacerí rodičia v minulosti si chceli 
prať prádlo kvôli rôznym alergiám detí.
Ing. František Lizák požiadal o informáciu, či je  kapacitne MŠ naplnená a či je  počet 
zamestnancov adekvátny k počtu detí.
Valéria Mornárová podala informáciu o počtoch detí v jednotlivých triedach 
a skonštatovala, že MŠ je  kapacitne naplnená. K personálnemu obsadeniu sa nevie vyjadriť. 
Ing. Peter Hutník požiadal o informáciu k adaptačnému pobytu detí v MŠ a noseniu rúšok 
detí.
Valéria Mornárová uviedla, že adaptačný pobyt zákon umožňuje a vždy sa ho snažia riešiť 
s rodičmi individuálne. Nosenie rúšok u detí v MŠ nie je  povinné, ale dôrazne odporúčané.
Ing. František Lizák pochválil zameranie MŠ smerom k ľudovým tradíciám.
JUDr. Gabriel Bodnár uviedol, že obec poukazuje Materskej škole (ďalej len MŠ) 100% 
finančných prostriedkov, ktoré sú určené pre MŠ normatívom zo štátneho rozpočtu a aj 
napriek dôsledku neplnenia podielových daní, dotácia nebola zo strany obce krátená. Obec 
obdržala informáciu, že MŠ dostala naviac priamo zo strany štátu na refundáciu miezd 
v súvislosti s krízovou situáciou Covid-19 vo výške cca 28 tis eur, o ktorých obec nemala 
vedomosť. Predpokladá, že toto dofinancovanie zo strany štátu bude nad mieru postačovať na 
chod MŠ. Výška financií určená na fungovanie MŠ je priamo naviazaná na počet detí 
navštevujúcich MŠ. Normatív je  určovaný štátom výpočtom na jedného žiaka, preto je
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žiaduce podľa možností mať v MŠ čo najviac detí. Čím viac detí rovná sa tým viac peňazí, 
s ktorými môžeme pracovať. Obec prejavuje naďalej príkladnú spoluprácu s MS, ktorá je  
však samostatným právnym subjektom a preto je  potrebné prispôsobiť ďalší chod MS vo 
vlastnej pôsobnosti pred tvorením Programového rozpočtu obce, aby sme predišli 
rozpočtovým zmenám resp. rozpočtovým opatreniam v priebehu roka. Vzhľadom k tomu, že 
sme získali financie na výstavbu novej škôlky je potrebné primerane zohľadniť všetky 
príspevky, ktoré tu odzneli, aby sme sa vyhli prípadným problémom v budúcnosti. Reagujúc 
na výrazný pokles výberu dane z príjmov fyzických osôb ovplyvneným predovšetkým 
pandémiou ochorenia covid-19 a v súvislosti s negatívnym vývojom hospodárenia obcí bola 
zo strany vlády poskytnutá finančná výpomoc obciam na výkon vlastných samosprávnych 
pôsobností (t.j. na zabezpečenie vlastného chodu obce), ktorú obec využila, preto nie je 
možné zo strany obce neustále doplácať na chod MS z rozpočtu obce viac oproti normatívu. 
Cieľom zavedenia normatívu zo strany štátu bolo zaviesť transparentný systém financovania 
regionálneho školstva na žiaka za predpokladu efektívneho využívania kapacít a finančných 
zdrojov.
Starosta poďakoval p. Hajkovej a p . Mornárovej za účasť a možnosť komunikácie, taktiež 
poďakoval MŠ za zvládnutie pandemického obdobia pre obe strany a vyjadril potešenie na 
ďalšiu spoluprácu.

K 6) Úprava rozpočtu obce na rok 2020 -  4. rozpočtové opatrenie

Ing. Viera Čupová, ekonómka obce, predložila návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2020 -
4. rozpočtové opatrenie. Rozpočtové opatrenie obce Batizovce č. 4/2020 k 24.10.2020 sa 
predkladá v zmysle zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
v znení neskorších predpisov. Materiál bol vypracovaný na základe skutočného stavu. 
Predložené rozpočtové opatrenie č 4/2020 vo svojej príjmovej časti obsahuje zvýšenie 
príjmov o 121 486 €. Vo výdavkovej časti rozpočtu dochádza k zvýšeniu výdavkov o 122 101 
€. Toto rozpočtové opatrenie predkladám ako celok v príjmovej časti a vo výdavkovej časti. V 
súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe 
ods. 2 písmena a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy v z. n. p., sa predkladá obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové opatrenie -  
povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov.
JUDr. Gabriel Bodnár predložil návrh na schválenie úpravy rozpočtu obce.
Hlasovanie za návrh:
za: 6 - D. Hudák, P. Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, J.Balogh 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 3 - V.Andraš, Ľ.Šoltís, M.Šerfelová
OcZ schválilo úpravu rozpočtu obce na rok 2020 -  4. rozpočtové opatrenie.

K 7) Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce -  
nebytové priestory pre Slavomíru Spišákovú, Batizovce

JUDr. Gabriel Bodnár poznamenal, že OcZ na 10. zasadnutí dňa 2.9.2020 schválilo zámer 
prenajať Slavomíre Spišákovej, Štúrova 72, Batizovce časť nehnuteľného majetku vo 
vlastníctve Obce Batizovce, zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov 
budovy Domu služieb, predajňa detského a športového bazáru a priľahlé priestory a spôsob 
prenájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Navrhol schváliť prenájom uvedených 
priestorov, ako aj dobu a cenu nájmu za rovnakých podmienok ako v predošlom období 
nájmu.
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Hlasovanie za návrh:
za: 6 - D. Hudák P. Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, J.Balogh 
proti: O 
zdržal sa: O
neprítomní pri hlasovaní: 3 - V.Andraš, Ľ.Šoltís, M.Šerfelová
OcZ schválilo prenájom časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve Obce Batizovce, 
zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov budovy Domu služieb, predajňa 
detského a športového bazáru a priľahlé priestory Slavomíre Spišákovej, Štúrova 72, 
Batizovce na dobu od 01.01.2021 do 31.12.2025 za cenu 45,- €/mesačne, záloha na energie vo 
výške 50,- €/mesačne.

K 8) Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce — 
nebytové priestory pre MÄSO-TATRY s.r.o. Svit

JUDr. Gabriel Bodnár uviedol, že OcZ na 10. zasadnutí dňa 2.9.2020 schválilo zámer 
prenajať spoločnosti MÄSO-TATRY s.r.o. Svit časť nehnuteľného majetku vo vlastníctve 
Obce Batizovce, zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov budovy hotela 
Guľa súp. číslo 231 -  predajňa potravín a priľahlý sklad a spôsob prenájmu z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa. Navrhol schváliť prenájom uvedených priestorov, ako aj dobu 
a cenu nájmu za rovnakých podmienok ako v predošlom období nájmu.
Hlasovanie za návrh:
za: 6 - D. Hudák, P.Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, J.Balogh 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 3 - V.Andraš, Ľ.Šoltís, M.Serfelová
OcZ schválilo prenájom časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve Obce Batizovce, 
zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov budovy hotela Guľa súp. číslo 231
-  predajňa potravín a priľahlý sklad pre spol. MÄSO-TATRY s.r.o. M ieru 184/170, Svit na 
dobu od 01.01.2021 do 31.12.2025 za cenu 472,- €/mesačne, záloha na energie vo výške 100,- 
€/mesačne.

K 9) Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce -  
nebytové priestory pre Ivetu Demeterovu -  Demiva, Svit

JUDr. Gabriel Bodnár informoval, že OcZ na 10. zasadnutí dňa 2.9.2020 schválilo zámer 
prenajať Ivete Demeterovej -  Demiva, Svit časť nehnuteľného majetku vo vlastníctve Obce 
Batizovce, zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov budovy hotela Guľa 
súp. číslo 231 -  prevádzka pohostinstva a spôsob prenájmu z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa. Navrhol schváliť prenájom uvedených priestorov, ako aj dobu a cenu nájmu za 
rovnakých podmienok ako v predošlom období nájmu.
Hlasovanie za návrh:
za: 6 - D. Hudák, P.Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, J.Balogh 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 3 - V.Andraš, Ľ.Šoltís, M.Šerfelová
OcZ schválilo prenájom časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve Obce Batizovce, 
zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov budovy hotela Guľa súp. číslo 231
-  prevádzka pohostinstva pre Ivetu Demeterovú -  Demiva, Jilemnického 304/25, Svit na dobu 
od 01.01.2021 do 31.12.2025 za cenu 210,- €/mesačne, záloha na energie vo výške 50,- 
€/mesačne.



K 10) Prerokovanie návrhu Dodatku č .l k VZN obce Batizovce č. 3/2019 o určení 
čiastočných úhrad v školských zariadeniach

JUDr. Gabriel Bodnár uviedol, že schválený poplatok na čiastočnú úhradu nákladov na 
činnosť školského klubu v zmysle VZNč.3/2019 bol určený vo výške 3,— € na žiaka. Keďže 
sa už dlhšiu dobu neupravoval, vedenie základnej školy sa rozhodlo podať návrh na jeho 
úpravu. Dôvodom úpravy je očakávané zníženie objemu finančných prostriedkov z 
podielových daní. Tie určite nebudú postačovať na pokrytie skutočných nákladov v školskom 
klube. Predpokladaný výpadok v roku 2021 bude najmä z dôvodu vplyvov pandémie 
koronavírusu.
Vyberané poplatky sa v prvom rade vždy používajú na nákup spotrebného materiálu pre 
činnosť ŠKD a na nákup didaktických pomôcok ako sú stavebnice, hracie kocky a hry, ktoré 
deti v plnej miere používajú. Zvyšná časť finančných prostriedkov sa využíva na čiastočnú 
úhradu nákladov na činnosť ŠKD ako je  zaplatenie faktúr za odobratú elektrickú energiu 
a plyn, zaplatenie časti vodného a stočného.
Z uvedeného preto žiadajú o schválenie navýšenia poplatku na čiastočnú úhradu nákladov na 
činnosť ŠKD na výšku 4,-- € na dieťa v školskom klube.
Hlasovanie za návrh:
za: 6 - D. Hudák, P. Hutník, J.Kuzmík, F. Lizák, C. Nemec, J.Balogh  
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 3 - V.Andraš, Ľ.Soltís, M.Serfelová
OcZ sa uznieslo na Dodatku č.l k VZN obce Batizovce č. 3/2019 o určení čiastočných úhrad 
v školských zariadeniach.

K 11) Rôzne

JUDr. Gabriel Bodnár informoval o obecných aktivitách a doručenej korešpondencii:
- zimnú údržbu miestnych komunikácií nám bude v obci zabezpečovať p. Stanislav Raček
- na budúci rok sa uskutoční výberové konanie na zabezpečenie nakladania s odpadmi, 

predpokladá sa navýšenie poplatku za uloženie odpadu
- je  potrebné vykonať práce na odvodnenie dažďovej a spodnej vody budovy hotela Guľa, 

navrhuje práce zrealizovať v etapách
- požiadal poslancov pripraviť jednotlivé návrhy výdavkov do rozpočtu obce, ktorý sa bude 

schvaľovať na nasledujúcom zasadnutí OcZ
- upozornil na častú poruchovosť COV, bude potrebné preveriť vypúšťanie dažďovej vody do 

splaškovej kanalizácie spôsobom vydymovania
- obci bola schválená dotácia na výstavbu MŠ vo výške 348 234,70 € od MV SR 

z Operačného programu Ľudské zdroje
- informácia o nelegálnych stavbách v rómskej osade, kde je vykonávaný štátny stavebný 

dohľad; je  predpoklad, že po schválení zmeny územného plánu obce v tejto lokalite bude 
možné zakúpiť si od obce pozemky, odstrániť nelegálne stavby a postaviť rodinné domy.

- v mesiaci október pre mimoriadnu situáciu spojenú so šírením vírusu COVID-19 nebolo 
možné uskutočniť kultúrne posedenie so staršími občanmi v obci v rámci Mesiaca úcty 
k starším, obec pripravuje poďakovanie iným náhradným spôsobom

- poskytol bližšiu informáciu ohľadom vytvorenia dvoch testovacích miest v obci -  kultúrny 
dom a hasičská zbrojnica v rámci celoplošného testovania COVID-19

- v zmysle schválených Zásad odmeňovania poslancov v Obci Batizovce ČI. 3 ods. 4 možno 
poslancovi poskytnúť aj mimoriadnu odmenu v prípade väčšej náročnosti výkonu tejto
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funkcie alebo v prípade splnenia mimoriadnej úlohy. Návrh predkladá starosta obce 
a o poskytnutí odmeny rozhoduje OcZ uznesením.
Návrh na poskytnutie mimoriadnej odmeny poslancom:

Ľubomírovi Šoltísovi 800,- €
Mgr. Vladimírovi Andrašovi 300,-€
Jaroslavovi Kuzmíkovi 350,-€
Ing. Františkovi Lizákovi 300,-€
Marte Šerfelovej 200,- €
Jurajovi Baloghovi 250,-€
Danielovi Hudákovi 150,- €
Ing. Petrovi Hutníkovi 150,- €
PharmDr. Cyrilovi Nemcovi 150,- €

Odmena odzrkadľuje zvýšenú vecnú a časovú náročnosť vykonaných činností a zohľadňuje 
osobitné a významné úspechy, pracovné úspechy dosiahnuté nadštandardnou aktivitou. 
Hlasovanie za návrh:
za: 6 - D. Hudák, P. Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, J.Bcilogh 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 3 - V.Andraš, Ľ.Soltís, M.Serfelová
OcZ schválilo návrh na poskytnutie mimoriadnej odmeny poslancom v dôsledku väčšej 
náročnosti výkonu funkcie alebo splnenia mimoriadnych úloh.

-O bec Batizovce podala dňa 19.5.2020 žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku z operačného programu Kvalita životného prostredia na výzvu s kódom OPKZP- 
P 04-SC 441-2019-53 Rozvoj energetických služieb na regionálnej a miestnej úrovni na 
projekt: Energetický audit verejných budov v obci Batizovce. Obec bola vyzvaná, aby 
predložila uznesenie, ktoré musí obsahovať názov projektu, výšku maximálneho celkového 
spolufinancovania projektu uvedeného v EUR z celkových oprávnených výdavkov 
uvedených v EUR, kód výzvy.
Starosta predložil návrh na schválenie:
• predloženie žiadosti Obce Batizovce o poskytnutie nenávratného finančného príspevku z 

OP Kvalita životného prostredia na výzvu s kódom 0P K Z P -P 04-S C 441-2019-53 Rozvoj 
energetických služieb na regionálnej a miestnej úrovni na projekt: Energetický audit 
verejných budov v obci Batizovce

• zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci
• zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške 684 EUR ( 5% ) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške 13 680 
EUR

• zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
obce Batizovce

Hlasovanie za návrh:
za: 6 - D. Hudák, P.Hutník, J.Kuzmík, F.Lizák, C.Nemec, J.Balogh 
proti: 0 
zdržal sa: 0
neprítomní pri hlasovaní: 3 - V.Andraš, Ľ.Soltís, M.Serfelová 
OcZ schválilo predložený návrh.



K 12) Interpelácie poslancov, diskusia 

Daniel Hudák
- informoval, že v prenajatej bývalej ev. škole sú už podlahy urobené a môže sa pokračovať 

v ďalších prácach.

Ing. Peter Hutník
- informoval o činnosti futbalového klubu a o predčasnom ukončení sezóny.

Starosta poďakoval vo svojom mene aj v mene poslancov členom futbalového klubu za ich 
činnosť.

Jaroslav Kuzmík
- prečítal zápis zo zasadnutia Komisie pri OcZ na posúdenie navrhovaných zmien územného 

plánu obce, ktoré sa konalo 2.9.2020 za účasti členov komisie a jednotlivých žiadateľov 
o zmenu územného plánu obce. Je potrebné v regulatívoch tejto zmeny stanoviť min. 
výmeru pozemku, percento zastavanosti a ďalšie konkrétne vymedzenia. Zároveň 
poznamenal, že v súčasnosti je  v schvaľovacom procese zmena územného plánu, ktorú 
iniciovala obec (ZaD č.9/2020) a až po jej ukončení bude možné začať so schvaľovaním 
ďalšej zmeny.

- poznamenal, že v rómskej osade pribúdajú nelegálne stavby a tiež požiadal o informáciu 
k nelegálnej stavbe Ing. Bobka.
Starosta -  čierne stavby monitorujeme, snažíme sa tento stav riešiť v spolupráci so 
stavebným úradom, k nelegálnej stavbe Ing. Bobka ešte nie je  ukončený súdny proces.

PharmDr. Cyril Nemec
- požiadal o informáciu v súvislosti s povodňovou situáciou - kto reguluje stavidlo na vodnom 

toku nad obcou.
Starosta -  situáciu počas zvýšenej povodňovej aktivity sme monitorovali, boli vykonávané 
obhliadky vodných tokov v spolupráci so starostom obce Gerlachov a predsedom PD 
v Batizovciach. Stavidlo neregulujeme samostatne, ale vždy po konzultácii so 
zástupcami Pozemkového spoločenstva urbarialistov Batizovce, PD Batizovce a s 
pracovníkmi Správy Povodia Dunajca a Popradu. Stav vyhodnocujeme podľa danej situácie. 
O regulácii stavidla je  upovedomený vlastník MVE Ing. Michal Gašper.

Ing. Peter Hutník
- požiadal o informáciu ohľadom poskytovania dotácie z rozpočtu obce pre žiadateľa CVČ 

Svit.
Ing. Viera Čupová uviedla, že dotácie obec poskytuje na základe predložených žiadostí 
v súlade s prijatým VZN na kalendárny rok. Pre deti v CVČ vo Svite bola poskytnutá 
dotácia na základe menného zoznamu detí, ktoré navštevujú CVČ a majú v našej obci trvalý 
pobyt. V prípade, že sa jedná o deti, na ktoré bola požiadaná dotácia aj z iného subjektu, 
obec túto dotáciu poskytne len jednému žiadateľovi.
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K 13) Záver

JUDr. Gabriel Bodnár ukončil zasadnutie OcZ a poďakoval prítomným za účasť.

Poznámky: Súčasťou zápisu z rokovania OcZ je  prílohová časť - uznesenia, pozvánka 
s programom zasadnutia, prezenčná listina, k bodu programu: -.

V Batizovciach 30. 10. 2020

lad im ír B e l á k  
prednosta OcÚ

Overovatelia zápisnice: Daniel Hudák

PharmDr. Cyril Nemec

Zapisovateľka: Anna Zacharováá



U Z N E S E N I A
z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, konaného dňa 28. 10. 2020

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia:

Uznesenie č. 263/2020
OcZ schvaľuje návrh programu zasadnjjliaAivedený v pozvánke.

Dňa 30.10.2020 JUDr. G abrie l^óH nŠ n^ŕosta iob ce

Uznesenie č. 264/2020
OcZ schvaľuje zmenu programu zasadnutia OcZ - doplnenie bodu 4. o Správu HKO č.7/2020 
z vykonanej kontroly. ^ -----n

/ ' y  /
Dňa 30.10.2020 JUDr. G abrielB odnár/starostaodce

Uznesenie č. 265/2020
OcZ schvaľuje overovateľov zápisnice Daniela Hudáka a PharmDr. Cyrila Nemca 
a zapisovateľku zápisnice Annu Zacharovi^--

Dňa 30. 10. 2020 JUI^r. Gabriel Bodnár, stärostáx)b

Uznesenie č. 266/2020
OcZ volí Ing. Františka Lizáka a Ing. Petra Hutníka za členov návrhovej komisie^.

Dňa 30. 10. 2020 JUpDr. Gabriel Bodnár” starosta obc^

K 3) Správa o kontrole plnenia uznesení OcZ, odpovede na interpelácie poslancov 
z predchádzajúcich zasadnutí OcZ

Uznesenie č. 267/2020
OcZ berie na vedomie Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ.



Uznesenie č. 268/2020
OcZ berie na vedomie odpovede starostu obce na interpelácie poslancov OcZ 
z predchádzajúcich za

Uznesenie č. 269/2020
OcZ berie na vedomie Správu HKO č.6/2020 z vykonanej kontroly dodržiavania zákona č. 
283/2002 Z. z. o cestovných náhradách v subjekte Obec Batizovce a Správu HKO 
č.7/2020z vykonanej kontroly dodržiavania VZN č.3/2019 o čiastočných úhradách 
v školských zariadeniach -  Materská škola.

K 7) Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce -  
nebytové priestory pre Slavomíru Spišákovú, Batizovce

Uznesenie č. 272/2020
OcZ schvaľuje prenájom časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve Obce Batizovce, 
zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov budovy Domu služieb, predajňa 
detského a športového bazáru a priľahlé priestory Slavomíre Spišákovej, Štúrova 72, 
Batizovce na dobu od 01.01.2021 do 31.12.2025 za cenu 45,- €/mesačne, záloha na energie vo 
výške 50,- €/mesačne.

Dňa 30. 10. 2020

K 4) Správa HKO č.6/2020 a č. 7/2020 z vykonaných kontrol

Dňa 30. 10. 2020

K 5) MŠ Batizovce -  výchovno-vzdelávací proces, účelnosť, hospodárnosť a efektívnosť 
nakladania s finančnými prostriedkami a pod.

Uznesenie č. 270/2020
OcZ berie na vedomie informáciu zástupcov MŠ Batizovce ohľadom ďalšie1 r ia
MŠ Batizovce.

Dňa 30. 10. 2020

K 6) Úprava rozpočtu obce na rok 2020 -  4. rozpočtové opatrenie

Uznesenie č. 271/2020
OcZ schvaľuje úpravu rozpočtu obce na rok 2020 -  4. rozpočtové opatrenie.

Dňa 30. 10. 2020
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K 8) Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce -  
nebytové priestory pre MÄSO-TATRY s.r.o. Svit

Uznesenie č. 273/2020
OcZ schvaľuje prenájom časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve Obce Batizovce, 
zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov budovy hotela Guľa súp. číslo 231
-  predajňa potravín a priľahlý sklad pre spol. MÄSO-TATRY s.r.o. Mieru 184/170, Svit na 
dobu od 01.01.2021 do 31.12.2025 za cenu 472,- €/mesačne, záloha na energie vo výške 100,- 
€/mesačne.

Dňa 30. 10. 2020
• /....................^ .............. 7 .................... " o '

JU Pr. Gabriel Bodnár, starosta obce

K 9) Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce -  
nebytové priestory pre Ivetu Demeterovu -  Demiva, Svit

Uznesenie č. 274/2020
OcZ schvaľuje prenájom časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve Obce Batizovce, 
zapísaného na LV č. 1, k.ú. Batizovce a to časť priestorov budovy hotela Guľa súp. číslo 231
-  prevádzka pohostinstva pre Ivetu Demeterovú -  Demiva, Jilemnického 304/25, Svit na dobu 
od 01.01.2021 do 31.12.2025 za cenu 210,- €/mesačne, záloha na energie vo_ výške 50, 
€/mesačne.

Dňa 30. 10. 2020 JUDr. Gabriel Bodnár, j>farosťä obc'ô

K 10) Prerokovanie návrhu Dodatku č .l k VZN obce Batizovce č. 3/2019 o určení 
čiastočných úhrad v školských zariadeniach

Uznesenie č. 275/2020
OcZ sa uznáša na Dodatku č.l k VZN obce Batizovce č. 3/2019 o určení čiastočných úhrad v 
školských zariadeniach

Dňa 30. 10. 2020 JUDr. Gabriel BodnáíV'Stmt)sfä~t^e~^ 

K 11) Rôzne

Uznesenie č. 276/2020
OcZ schvaľuje poskytnutie mimoriadnej odmeny v dôsledku väčšej náročnosti výkonu 
funkcie alebo splnenia mimoriadnych úloh poslancom nasledovne:

Ľubomírovi Šoltísovi 800,- €
Mgr. Vladimírovi Andrašovi 300,- €
Jaroslavovi Kuzmíkovi 350,-€
Ing. Františkovi Lizákovi 300,- €
Marte Šerfelovej 200,- €
Jurajovi Baloghovi 250,- €
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Danielovi Hudákovi 
Ing. Petrovi Hutníkovi 
PharmDr. Cyrilovi Nemcovi

150,- € 
150,- € 
150,- €

Odmena odzrkadľuje zvýšenú vecnú a časovú náročnosť vykonaných činností a zohľadňuje 
osobitné a významné úspechy, pracovné úspechy dosiahnuté nadštandardnou aktivitou.

Uznesenie č. 277/2020 
OcZ schvaľuje:

• predloženie žiadosti Obce Batizovce o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku z OP Kvalita životného prostredia na výzvu s kódom 0PK ZP-P04-SC 441- 
2019-53 Rozvoj energetických služieb na regionálnej a miestnej úrovni na projekt: 
Energetický audit verejných budov v obci Batizovce

• zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;
• zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške 684 EUR ( 5% ) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške

Dňa 30. 10. 2020

13 680 EUR
• zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 

obce Batizovcobce Batizovc

Dňa 30. 10. 2020

Návrhová komisia: Ing. František Lizák

Ing. Peter Hutník



STAROSTA OBCE B A T I Z O V C E
Obecný úrad. Štúrova 29/2, Batizovce, PSČ 059 35

P O Z V Á N K A

V zmysle zákona SNR č.369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení platných právnych

na deň 28.10.2020 /streda/ so začiatkom o 17.00 hod. v Obradnej miestnosti v dome služieb 
v Batizovciach s nasledovným návrhom programu:

1. Otvorenie
2. Schválenie návrhu programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie
3. Správa HKO o kontrole plnenia prijatých uznesení OcZ, odpovede na interpelácie 

poslancov z predchádzajúcich zasadnutí OcZ
4. Správa HKO č.6/2020 z vykonanej kontroly -  Kontrola dodržiavania zákona č. 283/2002 

Z. z. o cestovných náhradách
5. MŠ Batizovce -  výchovno-vzdelávací proces, účelnosť, hospodárnosť a efektívnosť 

nakladania s finančnými prostriedkami a pod.
6. Úprava rozpočtu obce na rok 2020 -  4. rozpočtové opatrenie
7. Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce -  

nebytové priestory pre Slavomíru Spišákovú, Batizovce
8. Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce -  

nebytové priestory pre MÄSO-TATRY s.r.o. Svit
9. Prerokovanie a schválenie prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce -  

nebytové priestory pre Ivetu Demeterovú -  Demiva, Svit
10. Prerokovanie návrhu Dodatku č.l k VZN obce Batizovce č.3/2019 o určení čiastočných 

úhrad v školských zariadeniach
1 1 .Rôzne
12. Interpelácie poslancov, diskusia
13. Záver

úprav
z v o l á v a m

11. zasadnutie obecného zastupiteľstva

Batizovce 19.10.2020

JUDr. Gabriel Bodnár 
starosta obce

Zverejnené\7j.10. bo W



Prezenčná listina
z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Batizovciach, konaného dňa 28. 10. 2020

Meno a priezvisko_____

JUDr. Gabriel Bodnár

fi/t£T*ŕZ. / /

(hod.)

Mgr. Vladimír Andraš 

Juraj Balogh 

Daniel Hudák 

Ing. Peter Hutník 

Jaroslav Kuzmík 

Ing. František Lizák 

PharmDr. Cyril Nemec 

Marta Šerfelová 

Ľubomír Soltís

Ing. Angela Františková 

Vladimír Belák
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